
 
  

 

   
 

Elevrådet Mullhyttans skola,  
Närvarande: Filippa (åk 6), Thea (åk 4), Signe (åk 3), Joakim, Hugo (åk 2), Signe, Love (åk 1), 
Valentin, Allan (FSK) och Sofie. 
 
 

1. Mötet öppnas 
 

2. Dagordningen 
Vi utvärderar läsåret 23/24. 
 

• Lärmiljö/arbetsmiljö? Vad har fungerat bäst? Kan bli bättre till nästa termin? 
Det som har fungerat bra är att vi har fått massor med skolarbete gjort. Det har varit bra 
arbetsro i klasserna, lite pratigt ibland. 
 
Till nästa termin måste vi fortsätta att tänka på att ha en bra arbetsro i klassrummen. 
Eleverna tycker att vi ska använda mer timer och ”ljudbåge/ljudbollar” på lektionerna. För 
att de ska veta hur länge de ska arbeta och bli medvetna om ljudnivån i klassrummet. 
 

• Trygghet/trivsel? Har elever och lärare arbetat med det som framkom i trivselenkäten? 
Eleverna tycker att det har blivit mycket bättre med tryggheten och trivseln på skolan. 
Otrygga ställen på skolan som ofta har uppkommit på elevråden har varit bland annat 
fotbollsplanen, korridorerna, toaletterna i källaren, kommentarer från äldre elever osv.  
 
Fotbollsplanen: De flesta elever på skolan tycker att det har varit mycket bättre på 
fotbollsplanen sedan vi delade upp rasterna mellan åk F - 4 och åk 5 - 6. Det har blivit 
mindre konflikter, fler har av de yngre har vågat sig till fotbollsplanen och spelat, det har 
varit mycket roligare m.m. Det kan fortfarande användas ett otrevligt språk på planen och 
ofta kan diskussioner om fotbollsspelet tas med in på lektioner.  
 
Korridorerna: Tryggheten här känns nu helt okej för eleverna. Det händer kanske ibland att 
det blir stojigt och högt ljud, men det har blivit mycket bättre sedan vi blev påminda om vår 
åtgärdstrappa igen och pratade om det i klasserna igen. 
 
Toaletterna i källaren i stora huset: Eleverna har tyckt att det har varit otäckt och otryggt att 
gå på toaletterna i källaren på grund av att många äldre elever ofta har stått därnere i grupp. 
Men det upplevs nu som att det har blivit bättre. Det är inte många som håller till därnere 
vid toaletterna längre. Kanske kan det vara det fina vädret som gör att de äldre eleverna vill 
vara ute mer nu? 
 
Kommentarer från äldre elever: Eleverna upplever att det har varit mycket bättre med 
dumma kommentarer från äldre elever den sista tiden på skolan. Det har blivit bättre när 
detta har tagits upp på elevråden och vi har pratat om det i klasserna. 
 
Till nästa läsår behöver vi tänka på att släppa bråk och tjafs när man går in på lektionerna så 
det inte tas på lektionstid. 
 



 
  

 

   
 

 
 
 

• Eleverna önskemål om utvecklingsområde- lärmiljöer, delaktighet, utemiljön osv…. 
Vi har lärt oss mycket nya saker det här läsåret och vill lära oss ännu mera! 
Vi vill fortsätta med rastaktivitet och dans. 
Vi skulle vilja ha lite fler skogsaktiviteter. 
 

• Fritidshemmet 
De elever som går på fritids tycker att det har varit jättebra på fritids det här läsåret. Det har 
varit bra mellis, trivseln har varit bra och fröknarna är bra. Bra fritidsaktiviteter. 
 

3. Genomgång av förra mötets protokoll 
 

4. Övrigt/ Önskemål 
• När ska linbanan bli lagad? 
• Näten till basketkorgarna på spontanidrottsplatsen är trasiga. 
• Låset på grinden in till spontanidrottsplatsen är trasigt. 
• Hinderbana i skogen. 
• Hästhinder och nya käpphästar. 
• Nya skohorn till korridorerna och gympasalen. 
• Väggklocka till tjejerna omklädningsrum, i bubblan, i biblioteket. Vore bra om alla 

klockor på skolan går rätt och lika! 
• Badmintonrack i bubblan + nät 
• Cykelhjälmar till bubblan. 

 
 

5. Mötet avslutas 
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